
招收插班生 

本校招收小一至小五插班生。 

1. 家長可到本校校務處索取申請表。遞交申請表時，請備學生最近之成績表及兒

童的香港出生證明書（或許可在港居留證明文件）的正本及影印本。 

2. 詳情請致電本校校務處查詢。查詢電話:2404 5333(吳小姐) 

   

＊ 所有遞交文件不會退回申請人。 

＊ 獲取錄的學生家長如未能在指定期限內辦理註冊手續，則會當作放棄學位論。 

 

The Interim Admission  

Admission for P1 – P.5 transfer students 

1. Parents can get the application form from the school General Office. Fill in the 

application form and submit to school, a recent school report and Birth Registration or 

Hong Kong Identity Card (or Certificate of Entitlement to the Right of Abode in HK) 

should be prepared with the original and one copy for the record. 

2. If you have any enquires, you can call 2404 5333 to as Ms. NG. 

 

Remarks: 

＊ All the submitted documents will not be returned. 

＊ If students who get an offer but he/she cannot finish the registration in the specific 

period of time, his/her placement is treated as forfeited.  

 


